

幻灯片下载授权同意书

**Copyright Release for Your Presentation Slides**

专家姓名 / **Full Name:** \_\_\_\_\_

**授权及下载须知:**

**STATEMENT FOR AUTHORIZATION**

1. 组委会承诺您的参会视频/直播仅对会议注册人员开放播放/回看权限，将不以任何形式透露给任何第三方。

OCC2020 Organizing Committee gives the commitment to display your presentation video on demand/slides to the registered participants ONLY , it will not be disclosed to any other third parties in any form.

2. 您提供的幻灯将用于会议官方网站的继续教育培训并在会后供注册人员下载。并在大会官方微信公众号、官方 APP 及网站播放以供参会代表在线学习。

Your presentation slides and video may be used for CME to be posted in the congress official website [www.occmd.org](http://www.occmd.org), APP, WeChat to the registered participants ONLY.

3. 幻灯的著作权人需保证上述幻灯内容不侵犯他人著作权和其他权利。

Presentation owners ( "The Speaker" ) to ensure that the slides/videos you provided shall not prejudice the copyright of others.

以上须知已阅 All above contents has been read and acknowledged.

我同意并授权

我不愿上传我的幻灯。

**I agree and authorized**

**I WILL NOT upload for download**

签名/SIGNATURE HERE:

\_\_\_\_\_

日期/DATE :

\_\_\_\_\_